

Protokoll fört vid LH Fikonets styrelsemöte tisdag den 23/4–2024.

Närvarande: Hans-Erik Gother, Stina Jurell, Jan Wigren, Eva Hol Westerlund, Orson Sutherland, Mimmi Björkman, Robert Hallin, Inger Löfroth, Merike Majwell och Evy Green.

§1 Hans-Erik öppnade mötet och hälsade välkommen.

§2 Föreslagen dagordning och föregående protokoll godkändes.

§3 **Övriga frågor.** Mimmi ville prata om blomstergruppen, och det passar bra under Merikes utbildningsförslag och under ekonomi. Robban vill ta upp frågan om defibrillator.

§4 **Info om samverkansmötet och mötet om hemberedskap.** Vi kunde konstatera att samverkansmötet var positivt och att Mathias bejakade våra önskemål. Se minnesanteckningar som finns utlagda på www.fikonet.org. Hemberedskapsmötet var uppskattat och många kom till mötet. Inger Thunvall Hass och Maria Kagerlind visade intresse för att bilda en krisberedskapsgrupp.

§5 **Genom vilka kanaler kommunicerar vi bäst?** Vi beslutade att styrelsens FB är huvudkanalen och att SMS används för korta meddelanden. Protokoll och andra skrivelser skickas som mail.

§6 **Aktiviteter under maj-juni. Ändrat datum för öppet hus. Orsons förslag till öppet hus. Vem gör vad? Medlemsvecka 20–25 maj.**

Loppis söndag 5 maj; grill och quiz lördag den 18 maj; Hemokrati onsdag den 22 maj; öppet hus lördag den 1 juni; fest för aktiva lördag 15 juni. Vi valde att flytta öppet hus, då det blev för mkt arbete att hinna med till 4 maj. Orson har förslag på olika barnaktiviteter, såsom sagostund och skräpjakt, på de tre gårdarna kl15-17 och öppet hus med öppen grill kl. 17-18.

Inför loppis och återvinning kommer Orson och Stina att skriva, trycka och sätta upp affischer och tar delvis hjälp av utskriftsservice på Krukmakargatan. Orson skriver på Fikonets FB och Evy kollar med Mathias att containern är beställd, då det hänt att det blivit missförstånd tidigare ang. beställningen.

Ang medlemsveckan så har vi styrelsemöte, Fikonfika och Hemokratidag den veckan. Dessutom har vi grillafton lördagen innan, så vi beslöt att det får räcka för oss.

§7 **Miljöstugan, StinaOrsons förslag.** Orson och Stina har skrivit ett förslag hur vi kan organisera miljöstugan, som Hans-Erik skickar in till Magnus, Mathias och

ansvarig på SvB. De har också gjort en skiss, som visar hur kärlen skulle kunna stå med info om hur man går till rätt kärl och med info över kärlet.

8) Uppföljning av Merikes utbildningsförslag.

Promenaderna har kommit igång och beräknas fortgå tisdagar och torsdagar.

Kören kommer söka medel från ABF.

Gruppen för blomsterarrangemang har sökt medel från ABF och blivit lovade halva summan om Hyresgästföreningen kan fakturerar dem. Mimmi fortsätter undersöka. Om det är möjligt med fakturering, så står LH för 4,500 kr om inte aktivitetsbidrag beviljas.

Jeanette Berglind har startat en bokcirkel med första träff torsdag 2 maj kl. 18.

Robert vill köpa defibrillator till alla tre tvättstugorna, och mötet rekommenderade honom att ta direktkontakt med SvB. I första hand förordade vi utbildning i hjärt-lung-räddning.

9) **Merikes fråga om hundar/allergier.** Vi beslöt att fortsätta som tidigare att den som ordnar ett arrangemang får bestämma om hundar är tillåtna. Då många äldre har uttryckt glädje över att få besök av hundarna och lokalen sedan så lång tid tillbaka haft besök av hundar, skulle det inte hjälpa den som är svårt allergisk om vi förbjuder att hundar kommer in på våra evenemang. Några har signalerat att de avstår från Fikonfika, om inte hunden får vara med. Vi får se till att hundarna är kopplade, om någon hundrädd person kommer.

10) Ekonomi och inköp av griptänger och ledordsvägg.

Vi har 55 723 kr på kontot. Vi har fått 26 720 kronor, men enligt avtalet skulle vi ha fått 34 690 kronor: 80 kronor x 437 lägenheter. Inger har fått besked att resterande pengar kommer. Stina föreslår inköp av fungerande griptänger inför städdagarna. Mötet beslöt att köpa sex tänger. Hans-Erik åker till HornBauch och handlar.

Inköp till ledordsväggen återkommer vi till på kommande möten.

11) **Nästa möte** tisdag den 21 maj kl. 18:30. Hans-Erik kommer vara bortrest 10 maj – 25 maj.

12) Mötet avslutas.

Justeras

Evvy Green
Sekreterare

Hans-Erik Gother
Ordförande

